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● Det första Landsraadet ägde rum 16-17 juli 2022. Förbundsstyrelsen gick igenom
utkomsten, då detta lägger en viktig grund och vägledning inför det fortsatta
strategiska arbetet.

● Kajsa Toftner och Sebastian Löf tillsattes till arvoderingskommittéen. Denna
kommitté skall ha i uppdrag att till årsmötet 2023 bereda ett förslag till
arvoderingspolicy, och i detta en modell för arvodering av förbundsstyrelsen, i det
fall utredningen visar på att ett arvode är nödvändigt i Astronomisk Ungdom. Detta i
enlighet med den motion som antogs under årsmötet 2022.

● Det beslutades att införa arvode, med omedelbar verkan, till förbundsordförande
Gabriel Delerin. Arvodet ska vara 65% av prisbasbeloppet, med en omfattning om
60%.

Frågan om att direkt införa arvodering till förbundsordförande [Gabriel Delerin] i
syfte att bland annat tackla Astronomisk Ungdoms etablerade organisatoriska
problem, stärka kansliet omgående samt ge förbundet kapacitet att arbeta utefter
den strategiska målbilden, har diskuterats gediget inom förbundsstyrelsen, såväl
som med Generalsekreteraren, med externa rådgivare i Sveriges unga civilsamhälle,
och senast med Landsraad. Landsraad ställde sig enhälligt bakom förslaget att
införa arvode med omedelbar verkan fram till och med årsmötet 2023.

● Förbundsstyrelsen beslutade att avsätta 860 000 kr av överskottet från 2021 till
Rymdfonden.
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